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INTERVJU-TRENER FK 'BORAC' VLADIMIR JAGODI&#262;: Nacionalni klju&#269; ubija fudbal u BiH!
14/12/2010 09:35 by Administrator

 Trener Fudbalskog kluba "Borac" iz Banjaluke Vlado JagodiÄ‡ ponosan je na  Ä•injenicu da je pet fudbalera koje trenira
pozvano da nastupa za  reprezentaciju Bosne i Hercegovine.

JagodiÄ‡ samo za Ä•itaoce BLIN MAGAZINA otkriva zaÅ¡to su pojedini igraÄ•i  otkazali da navuku dres reprezentacije,
Å¡ta za njega i njegove igraÄ•e  znaÄ•i poziv Safeta SuÅ¡iÄ‡a, koliko nacionalni kljuÄ• utiÄ•e na kvalitet  "najsporednije
muÅ¡ke stvari na svijetu", ali i kome domaÄ‡i fudbal danas  plaÄ‡a danak.    
 
 Razgovarala: Suzana VUKMIR
 
 BLIN MAGAZIN: Zbog Ä•ega su dva igraÄ•a "Borca" otkazala nastup za bh. reprezentaciju?
 JAGODIÄ†: Ovaj put reprezentacija je sastavljena od igraÄ•a koji igraju samo u Premijer ligi, pa su iz "Borca" petorica
pozvana - golman Asmir AvdukiÄ‡, kapiten Vule TrivunoviÄ‡, Boris RaspudiÄ‡, Darko MaletiÄ‡ i Stevo NikoliÄ‡. 
UzimajuÄ‡i u obzir da smo mi na prvom mjestu i da je reprezentacija  sastavljena od igraÄ•a iz Premijer lige, logiÄ•no je
bilo da "Borac" da  najviÅ¡e igraÄ•a. Meni je Å¾ao Å¡to Vule TrivunoviÄ‡ mora otkazati ovaj put,  jer je imao veÄ‡ ranije
zakazanu svadbu, a Stevo NikoliÄ‡ je bio rovit  tokom ove polusezone i morao je otkazati poziv zbog zdravstvenog
stanja,  jer Å¾eli da se spremi za naredno prvenstvo. Tako Ä‡e se pozivu odazvati  Asmir AvdukiÄ‡, Boris RaspudiÄ‡ i
Darko MaletiÄ‡.
 
 BLIN MAGAZIN: Kako se osjeÄ‡aju "BorÄ•evi" igraÄ•i zbog poziva u drÅ¾avni tim?
 JAGODIÄ†: GledajuÄ‡i  iz fudbalskog ugla, to je dobra i velika stvar. Pozive su dobili i  pojedini igraÄ•i koji su veÄ‡
igrali za bh. reprezentaciju i u  kvalifikacijama. TrivunoviÄ‡ i MaletiÄ‡ imaju 10 nastupa za  reprezentaciju, a AvdukiÄ‡ je
bivÅ¡i mladi reprezentativac. NikoliÄ‡ ima  dva nastupa za reprezentaciju, doduÅ¡e u prijateljskim utakmicama, tako  da
je jedini debitant RaspudiÄ‡. Oni znaju Å¡ta znaÄ•i poziv za  reprezentaciju. To je realno jedna utakmica gdje su oni na
izlogu pred  raznim menadÅ¾erima, a to je sada u fudbalu neminovnost. Za nas u klubu  je to podsticaj, ali i za mene
kao trenera, jer smatram da smo uspjeli  pojedine igraÄ•e da lansiramo da budu kandidati za reprezentaciju u nekom  od
ciklusa kvalifikacija u narednom periodu. Oni su zadovoljni zbog tog  poziva, Å¾ele da se dokaÅ¾u i pokaÅ¾u
selektoru SuÅ¡iÄ‡u da su oni igraÄ•i na  koje se moÅ¾e ozbiljnije raÄ•unati u sljedeÄ‡em periodu.
 
 BLIN  MAGAZIN: Dolazi li do promjena u smislu da ljudi u Republici Srpskoj,  pa i samom klubu prihvataju
reprezentaciju BiH kao svoju?
 JAGODIÄ†:  ÄŒovjek sam od sporta i mene politika ne zanima. Å taviÅ¡e, ja sam  zagovornik regionalne lige i
smanjenja broja klubova u bh. ligi da bismo  doÅ¡li do kvaliteta. Samo tako vidim napredak fudbala. Mi smo po UEFA-i 
priznata reprezentacija, igramo kvalifikacije, igramo tu ligu i logiÄ•no  je da svi mi koji radimo u Premijer ligi oÄ•ekujemo
napredak i u  trenerskom, a naroÄ•ito u igraÄ•kom smislu. Mislim da treba odvojiti sport  i politiku i realno je razmiÅ¡ljati
da je ovo sadaÅ¡njost. Bio bih  presretan da mojih pet i viÅ¡e igraÄ•a dobije poziv i za narednu  kvalifikacionu utakmicu,
tako da smatram da politika ne bi trebalo da  bude u fudbalu, a naÅ¾alost nje ima svugdje.
 
 BLIN MAGAZIN: Koliko nacionalni kljuÄ• utiÄ•e na kvalitet fudbala ovdje?
 JAGODIÄ†: Ma,  on nas uniÅ¡ti! Prije dva mjeseca sam kritikovao SuÅ¡iÄ‡a kad je pravio  pozive za reprezentaciju u
prethodnoj utakmici. TrivunoviÄ‡ ove  polusezone igra evropski i smatram da igraÄ•i koji igraju na pozicijama  stopera
nisu niÅ¡ta bolji od njega. Mora da se pogleda Premijer liga, pa i  igraÄ•i "Borca", koji su bili dominantni u ovoj
polusezoni, jer  zasluÅ¾uju taj poziv. NeÄ‡u da razmiÅ¡ljam o tome da li je nacionalni kljuÄ•  u pitanju, jer ne bi smio da
bude. ÄŒinjenica je da, izuzev MisimoviÄ‡a u  proÅ¡loj utakmici, nije bilo nikoga sa predznakom Srbin, a neÄ‡u da 
vjerujem da je to bitno, jer mislim da mora biti vaÅ¾an kvalitet, a ima  kvaliteta i meÄ‘u igraÄ•ima u Premijer ligi, a
pogotovo u klubovima iz RS.  Ubi nas taj nacionalni kljuÄ•! Ali kad znamo da nam je troÄ•lano  predsjedniÅ¡tvo
drÅ¾ave, onda je neminovno i da sve to ide prema dole, u  svim sferama, pa se takve stvari naÅ¾alost kod nas

http://blusrcu.ba/index.php?page=news&op=readNews&id=683&title=INTERVJU-TRENER-FK-BORAC-VLADIMIR-JAGODI%26%23262%3B-Nacionalni-klju%26%23269%3B-ubija-fudbal-u-BiH

Page 1/2

MemHT Portal

http://www.memht.com


BLUSRCU.BA - Stranica za sve banjalucane sirom svijeta!
http://blusrcu.ba

deÅ¡avaju.                            "ÄŒovjek  sam od sporta i mene politika ne zanima. Å taviÅ¡e, ja sam  zagovornik 
regionalne lige i smanjenja broja klubova u bh. ligi da bismo  doÅ¡li do  kvaliteta. Samo tako vidim napredak fudbala. Mi
smo po UEFA-i  priznata  reprezentacija, igramo kvalifikacije, igramo tu ligu i logiÄ•no  je da  svi mi koji radimo u
Premijer ligi oÄ•ekujemo napredak i u  trenerskom, a  naroÄ•ito u igraÄ•kom smislu. Mislim da treba odvojiti sport  i
politiku i  realno je razmiÅ¡ljati da je ovo sadaÅ¡njost"                 BLIN MAGAZIN: Kakav je VaÅ¡ odnos prema onome
Å¡to se deÅ¡ava u Fudbalskom savezu BiH?
 JAGODIÄ†: Svjedoci  smo toga Å¡ta se deÅ¡ava u Fudbalskom savezu i pitanje je Å¡ta Ä‡e biti sa  nama od proljeÄ‡a.
To bi bila katastrofa da se dese neke fudbalske  sankcije zbog nedogovaranja. To je van pameti! Zato smatram da 
nacionalni kljuÄ• djeluje pogubno na fudbal, sport koji je druga grana  privrede u svijetu. Svi klubovi Å¾ive od UEFA-e i
FIFA-e i od njihovog  novca, samo mi to izgleda odbijamo. Nije niko bitniji od ukupnog  zadovoljstva i naroda, i igraÄ•a, i
trenera. Nama svima koji Å¾ivimo od  fudbala biÄ‡e ugroÅ¾ena egzistencija. Tu se mora naÄ‡i rjeÅ¡enje. Ako moÅ¾e 
koÅ¡arka imati regionalno takmiÄ•enje, moÅ¾e i fudbal. Tada bi se slio  kvalitet u klubove i tada bismo imali drugaÄ•ije
rezultate u evropskim  takmiÄ•enjima. Kvalitet je razvodnjen zbog neÄ•ijih liÄ•nih interesa koji  teÅ¾e ka tome da ima
Å¡to viÅ¡e klubova. I treba da bude viÅ¡e klubova, ali  profesionalnih, visokorangiranih ne treba da bude viÅ¡e od 12 u
BiH.
 
 BLIN MAGAZIN: Kome nije u interesu da stvari napreduju u fudbalu?
 JAGODIÄ†:  Bojim se da nije u interesu onima koji nisu nikad Å¡utnuli loptu, a  odluÄ•uju o naÅ¡im sudbinama.
Smatram da takvih ima najviÅ¡e i mislim da je  njima najbitnije da imaju svoje fotelje i da se ugodno osjeÄ‡aju  putujuÄ‡i
na seminare i na druge stvari po svijetu. Momci koji vrijede  sigurno viÅ¡e nego Å¡to se ovdje vrednuju, koji se po blatu,
snijegu, ledu  i suncu bore da zarade svoju platu, naÅ¾alost, moraju da budu uskraÄ‡eni  za igranje. Jer ko to moÅ¾e
napraviti transfer od naÅ¡ih igraÄ•a u Evropi  kad je liga takva kakva je? O trenerima da ne priÄ•am. Treneri su potpuno 
nezaÅ¡tiÄ‡eni.Â  
 
 BLIN MAGAZIN: Kome plaÄ‡amo danak danas u fudbalu?
 JAGODIÄ†: Poratnim mecenama koji su stvarali svoje liÄ•no zadovljstvo i profit. 
 
 BLIN MAGAZIN: Kako vidite svoj klub i bh. reprezentaciju u narednom periodu?
 JAGODIÄ†:  U klubu je situacija pod kontrolom, Å¡to znaÄ•i da pet bodova prednosti  ne bismo smjeli da ispustimo.
Vidim "Borac" prvi put kao drÅ¾avnog  prvaka, vidim da je u kvalifikacijama Lige Å¡ampiona u julu sljedeÄ‡e  godine, jer
to nikad nije bio. Kad je rijeÄ• o reprezentaciji, nisam  veliki optimista. PojedinaÄ•no ima dobrih igraÄ•a, ali realno neÅ¡to
ne  Å¡tima, a vjerovatno da je to odraz stanja u bh. fudbalu, jer niÅ¡ta nije  rijeÅ¡eno onako kako treba. Smatram da u
grupi u kojoj se trenutno  nalazi, reperezentacija BiH Ä‡e biti treÄ‡a ili Ä•etvrta, Å¡to neÄ‡e biti  dovoljno za plasman na
Evropsko prvenstvo. Izvor vijesti: BLIN MAGAZIN
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